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Het Bestuur van de BBC nodigt haar leden graag uit voor de 
Ledenvergadering op dinsdag 15 oktober om 19.30 uur in Atelier Rogier 
Jonk, Plein 7, Bergen. 
Met lezing over de mogelijkheden tot het verduurzamen van oudere 
woningen 

 
Van de Bestuurstafel 
Na de PAS-uitspraken is er nog relatief weinig actie te melden over ontwikkelingen in het 
centrum van het dorp. Er gebeurt wel wat in de voorbereiding, maar enige concrete 
informatie heeft ons nog niet bereikt. 

Over het Parkhotel heeft onlangs een zitting bij de Raad van State plaats gevonden. Dat 
was echter over de oude plannen. De uitspraak o ver enkele weken verwacht. Inmiddels zijn 
er nieuwe plannen in voorbereiding, maar wat die exact inhouden is ons niet bekend.  

Het gemeentebestuur, althans de raad, is druk bezig haar eigen functioneren te beoordelen, 
door inmiddels een tweede onderzoeksbureau. Het had de raad gesierd, als niet alleen de 
onderlinge verhoudingen, maar ook de verhouding tussen raad en inwoners onderdeel van 
dat onderzoek zou zijn geweest. De raad en het college reageren vaak onhandig op 
gesignaleerde problemen. In plaats van ronduit toe te geven, dat de verkoop van al die 
panden onder de WOZ-waarde bijzonder was en het zinvol was om daar nog eens nader 
naar te kijken, schiet iedereen direct in de verdediging.  

Het bestuur van de BBC onderschrijft het Manifest 'Nieuw Vertrouwen' dat door een aantal 
actiegroepen, waaronder de stichting ‘Mooier Bergen’, aan het gemeentebestuur is 
aangeboden. Dat hebben we ook per brief laten weten aan de raad en het college. Wij 
zullen de ledenvergadering vragen datzelfde te doen. 

Nu een aantal projecten direct geraakt zijn door de PAS-afspraken, ontstaat er een unieke 
gelegenheid om in samenspraak met direct betrokkenen opnieuw te gaan praten over een 
invulling, die minder stikstof belastend is, en waarover consensus kan worden verkregen. 
Nu de raad van State van een drietal projecten het bestemmingsplan heeft vernietigd, is 
daar meer dan voldoende ruimte voor ontstaan.  
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Ledenvergadering. 
Voor de ledenvergadering van 15 oktober a.s. hebben wij Joris Jonker bereid gevonden een 
lezing te houden over de mogelijkheden tot verduurzaming en isolatie van oudere 
woningen. Joris is, naast founder en Ceo van De FCTRE, mede-centrumbewoner die zijn huis 
aan De Oude Prinsweg/Smallepad uit 1912 volledig heeft verduurzaamd (gasloos).  
Gelet op het Klimaatakkoord en de actualiteit van het thema is het mooi dat hij zijn 
ervaringen wil komen delen met zijn dorpsgenoten. Omdat hij eerder moet vertrekken, 
begint de ledenvergadering met zijn voordracht en discussie.  

Na de pauze is er gelegenheid om de stand van zaken en ontwikkelingen van de plannen in 
het centrum te spreken. 

We hopen u weer bij Rogier Jonk te kunnen ontvangen op 15 oktober om 19:30. 

 

Aandachtspunten in de wijk. 
Het komt regelmatig voor, dat er rondom plaatsen waar afval wordt verzameld, zoals de 
blauwe containers bij de Harmonie, de containers achter Albert Heijn, de container achter 
de bibliotheek, allerlei rommel wordt aangetroffen. Veroorzaakt door mensen die geen 
aandacht hebben voor wat ze achterlaten. 

Eén van de manieren om daar wat aan te doen, is er in ieder geval melding van te maken 
bij het meldpunt openbare ruimte van de gemeente: https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-
en-regelen/melding-maken/ 

Normaal gesproken heeft zo’n melding effect, en wordt de rommel opgeruimd. Ook een 
steen uit de straat, of een kapotte lantaarnpaal wordt vlot verholpen. 

Een ander meldpunt is het meldpunt horeca-overlast. Hier kunt met of zonder Dig-id uw 
klacht achterlaten. Sinds december 2018 zijn er toezichthouders aanwezig in het 
uitgaansgebied in Bergen. Voor een goede evaluatie is het van belang dat als u overlast 
ondervindt, u dit ook meldt. 

Zaterdag 28 september mochten we weer ervaren wat muziek op het Plein betekent: een 
solo actie van één horecaondernemer, die zonder enige vorm van overleg het hele centrum 
en omgeving tot 23:00 uur belast met zijn idee van goede muziek. Als BBC-bestuur hebben 
we in het algemeen geen moeite met evenementen in het centrum. Dat hoort erbij. Dit 
soort soloacties, echter, van één enkele ondernemer, spelen zich normaal gesproken af in 
de eigen gelegenheid, waar ze geen overlast geven, dan wel op een plek aan de rand van 
het dorp, waar de overlast beperkt is. Wij zullen het nogmaals aankaarten bij de gemeente. 
Ook hier geldt, dat klachten meegenomen worden in de evaluatie. Melden op het meldpunt 
helpt. 

Er zijn wel weer plannen voor het centrum in de komende maanden. Afgezien van de 
gebruikelijke evenementen, zoals de kerstmarkt, wordt hard nagedacht en gewerkt aan de 
mogelijkheid om rondom de kerst weer een ijsbaan te realiseren bij de Ruïnekerk. Ook zijn 
er plannen van de winkeliers, om een beetje eenheid te scheppen in de feestverlichting in 
het centrum van het dorp. 

Niet iedereen was tevreden over de vormgeving van lichtjesavond. Dit fenomeen bestaat 
inmiddels bijna honderd jaar. Zowel de gemeente als de VOB wil lichtjesavond graag in 
stand houden, en ieder geval extra aandacht schenken aan het honderdjarig bestaan ervan. 
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Informatie van diverse commissies 

Groen 
In april heeft de Commissie Groen de lange stenenbak bij het Parkhotel van mooie vaste 
planten voorzien. Samen met alle hanging baskets was dat een fleurig geheel. Regelmatig 
worden ook de bakken tegenover de Wereldwinkel bijgehouden, vooral het opschot van de 
linde moet worden teruggesnoeid. 

Begin september hebben een paar groene vingers de vaste planten bij het Parkhotel 
gesnoeid en onkruid gewied. Ook de trap, door de omstandigheden helemaal overwoekerd 
met onkruid, hebben we van onkruid ontdaan. Er zijn 6 Gaura's -die moeten het goed doen 
onder een boomspiegel- en een aantal zakken narcisbollen geplant. 

Voor Burendag is in samenwerking met de gemeente een plek op het Plein geregeld, waar 
veel biologische bollen konden worden geplant.  

Tegenover de HEMA werd een groen 'eiland' voor die gelegenheid rul gemaakt. Het Oranje 
Fonds maakte het mogelijk om een prachtige mix van bollen te kopen bij kwekerij 'Meijer' in 
Heiloo. Met vereende krachten van de buurtbewoners zijn alle bollen geplant. Nu maar 
wachten op het voorjaar. 

 

Planologie 
ChaCha 

Op 11 oktober 2019 dient de beroepszaak van de eigenaresse bij de Raad van State tegen 
het bestemmingsplan ChaCha-terrein. Door dit bestemmingsplan kan de stolp niet 
ingrijpend worden verbouwd en uitgebreid. De BBC is als derde-belanghebbende 
uitgenodigd bij de behandeling aanwezig te zijn. Twee bestuursleden zullen daarom afreizen 
naar Den Haag. Het bestuur is van mening dat de verschijningsvorm van de stolp niet moet 
worden aangetast en dat is in lijn met dit bestemmingsplan.  

 
Mooi Bergen 2.0 - Plandeel Dorpsplein (Bakemaflat) 

Geen nieuws. 

 

Plandeel Winkelhart (ABNAMRO) 

Lidl Vastgoed BV heeft bezwaar gemaakt tegen de weigering van de omgevingsvergunning 
door de gemeente om een supermarkt te mogen vestigen in het voormalige pand van ABN-
AMRO. De zitting bij de bezwaarcommissie moet nog plaats vinden. 
 

Plandeel Harmonielocatie 

In de onlangs vastgestelde kadernota is afgesproken om opnieuw te kijken naar de invulling 
van de Harmonielocatie. Wat de betekenis van deze passage in de kadernota is, zal de 
komende tijd duidelijk moeten worden. We zijn benieuwd.  
 

Binnenhof 

Geen nieuws. 
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Overige 
Burendag 

De BBC heeft haar leden uitgenodigd  om samen met ons Burendag te vieren op 28 
september 2019! Hier kwamen totaal zo’n 45 leden op af waarmee we een gezellig kopje 
koffie nuttigden in het Harmoniegebouwtje. Al gauw heerste er een gezellige sfeer waar 
spontaan een voorstelronde ontstond.  

Gewapend met scheppen en BIO bollen gingen de leden van de commissie GROEN en de 
buurtbewoners richting de middenberm tegenover de Hema. Een tal aan BIO bollen gingen 
de grond in en ook werden er een paar vaste planten langs de zijkant van het 
Harmoniegebouw geplant.  
Daarbij lieten Jong en Oud zien over groene vingers te beschikken.  

In het voorjaar zal het resultaat van dit werk te zien zijn als de bollen opkomen en hun 
kleurenpallet aan ons gaan tonen, waarvan wij hopen dat de bijen & vlinders deze ook 
weten te vinden.  

Als er nog mensen zijn die actief willen zijn in het GROEN dan horen wij dat graag. In het 
vroege voorjaar gaat de Commissie Groen de ‘hanging baskets’ weer inkleuren met een 
kleurenpracht en diversiteit waar u deelgenoot van kan zijn.  

Aanmelden kan via: bestuur.bbc@gmail.com, Daar fleurt de buurt van op! 

 

Contributie 

Er zijn nog altijd een twintigtal leden die hun contributie niet hebben betaald.  
Wij doen nog een dringend beroep op die leden, om z.s.m. € 5,00 [meer mag ook!] over te 
maken op: 
IBAN NL49 ABNA 0575 1153 94 t.n.v. Bewonersvereniging Bergen Centrum 

 
Ledenvergadering op dinsdag 15 oktober a.s. om 19.30 uur in  
Atelier Rogier Jonk. Komen hoor! 

 

 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur BBC 

 



 

 
Bewonersvereniging Bergen Centrum 
Opgericht 10 augustus 2007 

 

Secretariaat : p/a Karel de Grotelaan 56s, 1861 KK Bergen  

Email: bestuur.bbc@gmail.com  
 

 

 
 

 
Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering 
 
Dinsdag 15 oktober 2019; 19.30 – 21.30 uur; Atelier Rogier jonk, Plein 7 
 
 
Agenda 
 
19.30   1.  Opening en vaststelling agenda 

  2.  Thema: verduurzamen oudere woningen, lezing Joris Jonker  

20.45   PAUZE 

21.00  3.  Mededelingen 

  4.  Stand van zaken centrumplannen 

  5.  MANIFEST – nieuw vertrouwen 

  6.  Rondvraag 

21.30 7. Sluiting 
 
 
 
 
Aanvullende agendapunten dienen uiterlijk 2 dagen voor de Algemene Ledenvergadering 
(schriftelijk) te worden ingediend. 



MANIFEST  
 
De gezamenlijke initiatiefgroepen van de gemeente Bergen 
nemen het initiatief voor dit Manifest. Het is een handreiking naar 
het openbaar bestuur van de gemeente Bergen om samen het 
vertrouwen te herstellen. Want wij kunnen zo niet verder. We willen 
vooruit. En hiervoor hebben we elkaar nodig. 

U heeft in het formatieakkoord erkend dat het vertrouwen is 
geschonden. Dat is een moedige eerste stap waarmee u met elkaar 
verantwoordelijkheid uitspreekt voor de gebeurtenissen van de 
afgelopen vijf jaar. Dat doet ons deugd. 

Maar….we zijn er nog niet. Want sindsdien blijft het stil.
We roepen u daarom op: Zet samen met ons de volgende stappen!

1
Erken ook de breuk met 
een groot deel van uw 
inwoners. 

2 
Sluit ons niet langer 
buiten, maar omarm 
de kritische burger van 
goede wil!

3
Bouw culturen waar-
binnen het veilig is voor 
tegenstellingen.

4
Daag ons uit tot oplos-
singen en niet tot strijd. 

5
Geef de zwijgende 
meerderheid een 
stem; organiseer échte 
inspraak!

6
Neem ons serieus!

7
Reflecteer op de grote 
projecten samen 
met de betrokken 
initiatiefgroepen. 
We werken hier graag 
aan mee!

8
Misbruik het begrip 
algemeen belang niet om 
gemeenteplannen door te 
drukken. Maar stel je 
écht in dienst van de 
publieke zaak.

9
Praat eerst met 
inwoners voordat je 
afspraken maakt met 
projectontwikkelaars.

10
Kijk niet weg voor 
corruptie, maar bescherm 
inwoners ertegen. 

11
Wees integer, 
betrouwbaar, 
transparant en eerlijk. 

12
Geef het goede voorbeeld 
en verbind! 

Gemeente Bergen nh / 7 juni 2019 / De gezamenlijke Initiatiefgroepen 

S
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Stichting Mooier Bergen, Bergen / Geen Ballen maar Bollen, Egmond aan den Hoef / Delversduin, Egmond aan den 
Hoef / Ontwikkeling Watertorenterrein, Egmond aan Zee / Verontruste Bewoners, Bergen aan Zee

MANIFESTGemeente Bergen nh
7 juni 2019

Geachte Burgemeester,
Beste mevrouw Hafkamp,

De gezamenlijke initiatiefgroepen van de gemeente Bergen 
hebben het initiatief voor dit Manifest genomen. Het is een 
handreiking naar het openbaar bestuur van de gemeente 
Bergen om samen het vertrouwen te herstellen. Want wij 
kunnen zo niet verder. We willen vooruit. En hiervoor hebben 
we elkaar nodig. 

Wij vragen u als voorzitter van de gemeenteraad de inhoud 
van het manifest hoog op de politieke agenda te zetten 
en met een plan te komen. Een concreet plan hoe u het 
vertrouwen met de inwoners van de gemeente Bergen gaat 
herstellen. 

Kunnen wij erop vertrouwen dat u na vijf jaar een brug gaat 
slaan tussen ons en het gemeentebestuur, de gemeenteraad 
en het college?!

Wij werken hier nog steeds graag aan mee.

Met vriendelijke groet,

De gezamenlijke initiatiefgroepen

Stichting Mooier Bergen, Bergen
Geen Ballen maar Bollen, Egmond aan den Hoef 
Delversduin, Egmond aan den Hoef 
Ontwikkeling Watertorenterrein, Egmond aan Zee 
Verontruste Bewoners, Bergen aan Zee

MANIFEST
NIEUW VERT  OUWENR


